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Puheenjohtajana toimi Gabor Borza, joka avasi kokouksen. 

Käytiin perinteinen esittelykierros ja paikalla on n 10 jäsentä ja muutama vierailija. Hyväksyttiin edellinen 

pöytäkirja. 

 

Käytiin läpi IORP implementointia maittain. UK:n edustaja kertoi, että Brexit on aiheuttanut paljon 

keskustelua ja toivomuksena olisi, että samat raamit pysyisivät eron jälkeen kuin nytkin. Käytiin keskustelua 

muistakin maista ja eri maissa tilanne on erilainen. 

 

Seuraavana asialistalla oli EIOPAn IORP riskitesti 2017. Cash flow stressitestit ovat yleisesti käytettyjä ja 

hyväksi todettuja. AAE:n CF Task Force on päättänyt tehdä demon CF mallista ja sen eduista. Jean-Francois 

esitteli demoa ja mitä siitä saadaan esille. 

 

Pan European Personal Pension(PEPP) regulation oli seuraavana asialistalla. Komission näkemykset ovat 

monessa maassa herättäneet keskustelua ja kritiikkiäkin. On toivottu paikallisella lainsäädännölle enemmän 

tilaa. 

Ongelmana on myös erilaisten toimijoiden (vakuutusyhtiö, pankki,..) erilaiset vakavaraisuus vaatimukset. 

Myös eri maiden erilaiset veromallit ovat herättäneet keskustelua. Pitkä keskustelu eteni suuntaan, että 

onko tällaiselle tuotteelle kysyntää markkinoilla. Asia tuntui jakavan mielipiteitä ja joidenkin mielestä 

markkinat eivät tarvitse tällaista tuotetta. 

 

Keskusteltiin European Actuarial Noten kehittämisestä. Ajatuksena on tehdä note, jossa on sitomattomia 

ohjeita aktuaarisista teemoista. Alityöryhmä on valmistellut asiaa ja siihen palataan myöhemmin. 

 

Chris Daykin esitteli Social Security Sub Committeen työtä. 

Käytiin läpi muiden työryhmien työtä. 

Ricard Deville esitteli ranskan GDPR standardin aktuaareille. 

 

Kokouksen lopuksi kukin jäsen kertoi maassaan tapahtuneista kiinnostavista asioista. 

 


